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SA.0012.3.5.2022 

 

Protokół nr 5/22 

z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gminy 

w dniu 23 maja 2022 r. w Urzędzie Gminy Goleszów przy ul. 1 Maja 5 

 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gminy Piotr Brudny. 

Przewodniczący Komisji o godz. 1500 otworzył posiedzenie, następnie przywitał członków Komisji 

oraz gości. Przewodniczący oświadczył, iż w posiedzeniu uczestniczy czterech członków Komisji, co 

pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. Nieobecna radna Dorota Skark-Pieprzka. 

Listy obecności - załącznik nr 1 i nr 2.  

Radni wraz z zawiadomieniem otrzymali następujący porządek obrad.  

1. Informacja o przyjęciu protokołu nr 4/22 z posiedzenia Komisji. 

2. Opiniowanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Goleszów oraz 

w uchwale budżetowej Gminy Goleszów na 2022 rok. 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Brudny poinformował, że nie wpłynęły do zaopiniowania przez 

Komisję inne projekty uchwał. W związku z tym Przewodniczący Komisji zaproponował usunięcie 

punktu 3 w porządku obrad. Porządek po zmianie został przyjęty jednogłośnie i przedstawia się 

następująco: 

 

1. Informacja o przyjęciu protokołu nr 4/22 z posiedzenia Komisji. 

2. Opiniowanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Goleszów oraz 

w uchwale budżetowej Gminy Goleszów na 2022 rok. 

3. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. Informacja o przyjęciu protokołu nr 4/22 z posiedzenia Komisji. 

Protokół nr 4/22 z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gminy w dniu 25 kwietnia 2022 r. został 

udostępniony członkom Komisji drogą elektroniczną. Przewodniczący Komisji Piotr Brudny 

poinformował, że nie wpłynęły uwagi do protokołu, wobec tego uznaje protokół za przyjęty. 

 

Ad.2. Opiniowanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Goleszów oraz 

w uchwale budżetowej Gminy Goleszów na 2022 rok. 

Skarbnik Gminy Romana Brzoza przedstawiła autopoprawki do przedłożonych projektów uchwał, 

następnie omówiła proponowane zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Goleszów oraz 

w uchwale budżetowej Gminy Goleszów na 2022 rok.  

Przewodniczący Komisji Piotr Brudny zapytał się ile PGR-ów funkcjonowało na terenie gminy 

Goleszów, w związku z powziętą informacją o pozyskaniu środków na zakup laptopów 

przeznaczonych dla dzieci z rodzin byłych pracowników PGR (zadanie „Wsparcie dzieci z rodzin 

pegeerowskich w rozwoju cyfrowym”). 

Odpowiedzi udzielił Z-ca Wójta Rafał Glajcar. Informację uzupełniła Kierownik Referatu Inwestycji 

i Remontów Magdalena Gruszczyk. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że przed sesją wprowadzone zostaną kolejne autopoprawki do 

projektów uchwał, w związku otrzymaniem środków na pomoc dla uchodźców z Ukrainy. 

Wobec braku uwag do przedłożonych projektów uchwał z autopoprawkami, Przewodniczący Komisji 

Piotr Brudny poddał pod głosowanie wydanie pozytywnych opinii.  
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1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Goleszów 

(nr SA.0006.45.2022). 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały wraz a autopoprawką.  

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Goleszów na 2022 rok 

(nr SA.0006.46.2022)  

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.3. Sprawy bieżące. 

Radny Sławomir Żmija zapytał się kiedy zakończą się prace remontowe na ul. Nierodzimskiej 

w Godziszowie, a także poinformował o dziurach w drodze, na końcu ul. Nierodzimskiej, przed 

Bładnicami. 

Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów Magdalena Gruszczyk odpowiedziała, że zadanie zostanie 

zakończone po usunięciu drzew przy drodze. 

Radny Janusz Sikora zapytał się o remont ul. Ławki w Goleszowie. 

Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów Magdalena Gruszczyk odpowiedziała, że prowadzone są 

rozmowy z PKP, aby wspólnym sumptem droga została wyremontowana. 

  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Piotr Brudny zamknął posiedzenie Komisji 

Finansów i Rozwoju Gminy.  

 

 

PRZEWODNICZĄCY 

Komisji Finansów i Rozwoju Gminy 

Piotr Brudny  
 

Protokół sporządziła: 

Aneta Sikora  

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 


